

# THE SOLID ROCK

The Solid Rock

#### 1

My hope is built on nothing less Than Jesus' blood and righteousness; I dare not trust the sweetest frame, But wholly lean on Jesus' name.

> 我心所望別無根基, 惟有救主流血公義; 除此以外虛空無憑, 我獨靠主耶穌聖名。

The Solid Rock Refrain 副歌:

> On Christ, the solid Rock, I stand; All other ground is sinking sand, All other ground is sinking sand.

> > 立在基督磐石堅固, 其餘根基全是沙土, 其餘根基全是沙土。

The Solid Rock

#### 2.

有時黑雲遮沒我面, 耶穌恩典永無改變; 大風巨浪我亦不怕, 因望如錨海底抛牢。

When darkness veils His lovely face, I rest on His unchanging grace; In every high and stormy gale, My anchor holds within the veil. The Solid Rock Refrain 副歌:

> 立在基督磐石堅固, 其餘根基全是沙土, 其餘根基全是沙土。

On Christ, the solid Rock, I stand; All other ground is sinking sand, All other ground is sinking sand.

The Solid Rock

#### 4.

When He shall come with trumpet sound, Oh, may I then in Him be found; Dressed in His righteousness alone, Faultless to stand before the throne.

> 末日聽見號筒聲音, 與主相遇永遠相親; 穿上救主雪白義袍, 無暇無疵同受榮耀。

The Solid Rock Refrain 副歌:

> On Christ, the solid Rock, I stand; All other ground is sinking sand, All other ground is sinking sand.

> > 立在基督磐石堅固, 其餘根基全是沙土, 其餘根基全是沙土。

My faith has found a resting place 我心所信確有根基

1.

#### (Ladies) My faith has found a resting place, Not in a man-made creed;



## 我心所信確有根基, 不是在信條上;

My faith has found a resting place 我心所信確有根基
(1)

#### (Men) I trust the ever living One, That He for me will plead.



## 乃是靠賴永活救主, 為我代罪受傷。

My faith has found a resting place 我心所信確有根基 Refrain

> I need no other evidence, I need no other plea, It is enough that Jesus died, And rose again for me.

我不需要任何辯證, 不需別人求情; 耶穌代死救贖功成, 祂曾為我捨命。 My faith has found a resting place 我心所信確有根基

2.

蒙主拯救我心滿足, 除盡恐懼憂疑; 我這罪人來到主前, 祂永不會丟棄。

Enough for me that Jesus saves, This ends my fear and doubt; A sinful soul I come to Him, He will not cast me out. My faith has found a resting place 我心所信確有根基 **Refrain** 

> 我不需要任何辯證, 不需別人求情; 耶穌代死救贖功成, 祂曾為我捨命。 I need no other evidence, I need no other plea, It is enough that Jesus died, And rose again for me.

My faith has found a resting place 我心所信確有根基

3.

My soul is resting on the Word, The living Word of God, Salvation in my Savior's name, Salvation through His blood.

> 我心堅信真神的話, 全記載在聖經; 蒙恩得救全靠主名, 寶血將罪洗淨.

My faith has found a resting place 我心所信確有根基 Refrain

> I need no other evidence, I need no other plea, It is enough that Jesus died, And rose again for me.

我不需要任何辯證, 不需別人求情; 耶穌代死救贖功成, 祂曾為我捨命。 My faith has found a resting place 我心所信確有根基

#### It is enough that Jesus died \_\_\_\_\_ And rose again for me.

## 耶穌代死救贖功成\_\_\_ 祂曾為我捨命。

# Response 回應

#### Long Version, Rvd:2/20/2017

## WE ARE FAMILY



We Are Family V. 1

#### Learning together, caring together, In a place we call our own.

# 彼此同學習, 彼此同愛護, 彼此相屬地聚集.

We Are Family (V1)

#### Praying together, growing together, In a church we call our home.

## 彼此同禱告,彼此同成長, 教會成為我的家.

We are family, caring for each other, A special family planted in God's Word.

> 我們是一家,彼此互相關懷, 在神的真道上建立愛的家.

Know His teachings, reach out to others. May we always be part of God's great master plan. We are family.

> 認識真道,向外伸出援手, 願我們成為神計劃中的一份. 我們是一家.

We Are Family V.2

## 彼此同歡笑,彼此同流淚, 彼此互相關懷.

### Laughing together, crying together, To each other we belong.

We Are Family (V. 2)

## 彼此同站立,彼此同禱告, 手拉手同唱這歌.

Standing together, praying together, Hand in hand we sing this song.

# 我們是一家, 彼此互相關懷, 在神的真道上建立愛的家.

We are family, caring for each other, A special family planted in God's Word.

# 認識真道,向外伸出援手 願我們成為神計劃中的一份. 我們是一家.

Know His teachings, reach out to others. May we always be part of God's great master plan. We are family.

We are family, caring for each other, A special family planted in God's Word.

我們是一家, 彼此互相關懷, 在神的真道上建立愛的家.

Know His teachings, reach out to others. May we always be part of God's great master plan. We are family.

> 認識真道,向外伸出援手 願我們成為神計劃中的一份. 我們是一家.

### May we always be part of God's great master plan. We are family.

願我們成為神計劃中的一份. 我們是一家.